
Zbigniew T. Twarowsl<i

|iacjny Rady lt/iasta l(olno

Kadelcja 2(rIlt 202_j

:PF'+uł\r,?Il;
11ancłŁzń,* (lrr'.tłm {r^'s,or, '5łt* za pośrednictwem

2E§$ -89_ 2 /
Przewodniczącego Rady Miasta l(olno

Zapytanie rlr 6

1 kolno wskutek prowadzonych rv mieście inwestycji zmienia swoje oblicze,
?, Prowadzone PraCe * z jednej strony - poprawiają wizerunek miasta, z drugiej strony,

powodują - wsl<utek wycinl<i, znaczne zmniejszenie liczby drzew w kolnie.

Prosrę o tltizieierrie pubiic_znej cc1 poivieclzi na następujące pytania:

1, o ile znlniejszYła się w ostatnich czterech latach w latach 2O15-2O1"g liczba clrzew w Kolnie, w
związ!ru l PrcwaclzonYmi inwestycjami- w ciągu rjrogi 63, remontu domu kultury, innych
illwtll; iyi;a c l"i.

?] lle jel,zcze i l<toti,. ,Jrzev"la bqdą wvliqte - llp. tą; ramacll rewitalizacji parl<u.
3 lle, gdzie l liiedy zcstały potjjęte prace oclsaclzeniowe,
Ą l'(to w l(olnie i w oParciu o jakie standardy prowadzi tzw. przycinkę drzew, kto odpowiada za

jej prawidiowośc i za jej wyl<onanie w odpowiednim terminie,

Pl-il!ll] ii.],1 l-] 0(]ir(]\/Vie,l1z i.z," l]Lrr,rylrsii,,z l(oitla wiczi potrze bę ilakie widzi nlożliwości
wYi<onallia v,' i(olnic zlacjrzev;ionego;larl<u rel<reacyjnego, co niewątpliwie uatrakcyjniłoby
miasto idaloby łłieszl<aticom ieren do rekreacji iwypoczynl<u.


